
Mārupes novada Sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvās padomes sēde 

SĒDES PROTOKOLS Nr. 2024/2 

 

DATUMS: 2024. gada 27.februārī 

SĒDE SĀKAS: plkst. 18:00  

VIETA: klātienē – “Jurmala Golf Club & Hotel” Golfa iela 1, Piņķi, Babītes pagastā, Mārupes 

novadā. 

 

Evija Papule, atbildīgā amatpersona, Mārupes novada pašvaldības izpilddirektora vietniece 

izglītības, kultūras un sporta jautājumos; 

 

PADOMĒ piedalās:  

1. Viktorija Mogiļeviča, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja vietniece sporta 

jautājumos; 

2. Ginta Šenfelde, Salas sākumskolas vecāku padomes pārstāvis; 

3. Jana Zvejniece deleģēts Miks Zvejnieks, Biedrība “Sporta klubs Virsotne”; 

4. Guntis Ruskis, Mārupes Biedrība BMX klubs;  

5. Nauris Metnieks, Mārupes novada iedzīvotājs, 3x3 Latvija pārstāvis; 

6. Nensija Priedīte, Salas sākumskolas direktore; 

7. Ints Pīrāgs, Biedrība “Basketbola Līga”; 

8. Daiga Žvirble deleģēts Matīss Vārna, Mārupes novada Sporta skolas direktore; 

9. Kaspars Rimša, Mārupes novada iedzīvotājs; 

10. Igors Gucanovičs, novada iedzīvotājs, Babītes sporta kompleksa triatlona treneris; 

11. Gatis Ģērmanis, novada iedzīvotājs 

12. Ringolds Prāvasts, Futbola biedrība “Prioritāte”; 

13. Ildze Straume, novada iedzīvotāja. 

 

PIEDALĀS: 

1. Valdis Kārkliņš, Mārupes novada pašvaldības priekšsēdētāja vietnieks; 

2. Agnese Jankuna, Mārupes novada pašvaldības izpilddirektore; 

3. Ilze Krēmere, Mārupes novada pašvaldības Izpilddirektora vietniece attīstības un vides 

jautājumos, Attīstības un plānošanas pārvaldes vadītāja; 

4. Liene Šmite, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja; 

5. Aivars Osītis, Mārupes novada domes deputāts; 

6. Uģis Šteinbergs, Mārupes novada domes deputāts; 

7. Gints Ruņģis, Mārupes novada iedzīvotājs, biedrība “Waterskis” 

8. Ģirts Jeske, Mārupes novada iedzīvotājs; 

9. Kristīne Mamontova, “Jurmala Golf Club & Hotel”  marketinga vadītāja; 

10. Eva Krastiņa, sekretāre Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes, Sporta speciāliste; 

11. Jānis Trēgers, Latvijas golfa federācijas prezidents; 

12. Edmunds Priede, biedrības “Mārupes futbols” pārstāvis. 

 

PADOMĒ nepiedalās; 

1. Renārs Krīgers, novada iedzīvotājs, Latvijas futbola federācijas mārketinga direktors; 

2. Ilona Kojaloviča, Mārupes novada iedzīvotāja; 

3. Silvestrs Savickis, Mārupes Biedrība Mārupes Uzņēmēji; 

4. Juris Beļinskis, Mārupes iedzīvotājs, dažādu sporta pasākuma organizators; 

5. Jolanta Brigmane, Biedrība "Pierīgas Partnerība"; 

6. Ņikita Adrianovs, sporta un veselības jomas koordinators; 

7. Dina Kalandarova, Babītes vidusskolas vecāku padomes pārstāvis. 

 

 

 



DARBA KĀRTĪBA: 

1. “Jurmala Golf Club & Hotel” neliela ekskursija un prezentācija (Kristine 

Mamontova); 

2. Pašvaldības investīcijas 2024.gadā (Ilze Krēmere); 

3. Sporta jomas budžets un pasākumu plāns. (Liene Šmite un Viktorija Mogiļeviča) 

4. Saistošo noteikumu “Par pašvaldības atbalstu sporta veicināšanai Mārupes novadā” 

grozījumi prezentācija un diskusija (Viktorija Mogiļeviča); 

5. Sporta un aktīvās atpūtas attīstības vīzija, rīcības plāns un stratēģija (Nauris Metnieks 

un Viktorija Mogiļeviča); 

6. Jautājumi, diskusija 

1. Biedrības “Mārupes futbols” - Piepūšamās futbola halles prezentācija (Ringolda 

Prāvasts);  

2. Atgādinājums par politisko partiju apvienību «APVIENOTAIS SARAKSTS – 

Latvijas Zaļā partija, Latvijas Reģionu Apvienība, Liepājas partija» aptaujas par 

ATR aizpildīšanu līdz 27.02.  

NORISE: 

Sēde notiek “Jurmala Golf Club & Hotel” Golfa iela 1, Piņķi, Babītes pagastā, Mārupes 

novadā.  Sākums:plkst.18.00.  

 

1.Jurmala Golf Club & Hotel” neliela ekskursija un prezentācija; 

Padomes sanāksmes pirmajā daļā notiek ekskursija pa infrastruktūru un Latvijas golfa 

federācijas prezidenta Jāņa Trēgera prezentācija par golfu Latvijā, plānoto Eiropas 

Midamatieru čempionātu 2024., kura norises vieta būs “Jurmala Golf Club & Hotel” golfa 

laukums, kā arī par pašu golfa klubu, kurā sacensības notiks. 

 

2. Pašvaldības investīcijas 2024.gadā; 

I.Krēmere: prezentācija par Pašvaldības investīcijām 2024.gadā. Klātesošie tiek iepazīstināti 

ar budžeta sadalījumu pa jomām 2024.gadā un detalizētāk stāstīts par plānotajām investīcijām 

Mārupes novada pašvaldībā 2024.gadā īpaši akcentējot investīcijas sporta un aktīvās atpūtas 

jomās. Mārupes novada pašvaldība šajā gadā aktīvi darbojās pie dažādiem projektiem papildu 

finansējuma piesaistei, lai īstenotu dažādas gan iedzīvotāju, gan pašvaldības iniciatīvas. 

(Prezentācija protokola pielikumā) 

Diskusija: 

No klātesošo puses tiek izteiktas vairākas iniciatīvas, kuras būtu nepieciešams īstenot novadā, 

tāpat tiek norādīts uz dažādām nepilnībām esošajos un plānotajos projektos. Klātesošie tiek 

informēti, ka no šī gada 15.marta sāksies iedzīvotāju iniciatīvu pieteikumu iesniegšanai 

Līdzdalības budžeta konkursam, kur ikvienam iedzīvotājam ir iespēja iesniegt savu ideju, un ja 

būs pietiekams atbalsts no Mārupes novada iedzīvotāju puses, tad šī ideja tiks atbalstīta. 

 

3. Sporta jomas budžets un pasākumu plāns; 

L.Šmite: prezentācijā klātesošos iepazīstina ar Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes budžetu 

2024.gadam un tā sadalījumu pa pārraudzībā esošajām jomām. Pārvaldes budžetā nav sporta 

infrastruktūras uzturēšanas izmaksas, sporta skolas budžets, treneru atalgojums  utt, šīs 

pozīcijas atrodas attiecīgās iestādes budžetā. 

V.Mogiļeviča: turpinot prezentāciju detalizētāk izstāsta budžeta sadalījumu sporta jomā. 

Klātesošie tiek informēti par pasākumu sadalījumu starp iestādēm. 

Diskusija: 

Padomes biedrus interesē kvantitatīvās atšķirības starp Mārupes Sporta centrs un Babītes Sporta 

kompleksa pasākumu kalendāriem. Klātesošie tiek informēti, ka sporta centri pasākumu 

piedāvājumu ir veidojuši uz jau iepriekš pašu izstrādātām tradīcijām, tāpat var atšķirties 



pasākuma apmēri un veidi, kā piemēram Mārupes Sporta centra kalendārā tiek ievietotas arī 

mājas spēles dažādos sporta veidos. Gan Izglītības, kultūras un sporta pārvalde, gan sporta 

struktūra novadā ir jauni veidotas un tikai sāk savu darbu, līdz ar to dažādas nepilnības un 

labākie risinājumi vēl tiek meklēti un pilnveidoti. Ievērojamas korekcijas pasākumu plānā un 

lokācijā noteikti ieviesīs jaunā stadiona atklāšana Piņķos. 

 

4. Saistošo noteikumu “Par pašvaldības atbalstu sporta veicināšanai Mārupes novadā” 

grozījumi prezentācija un diskusija; 

V.Mogiļeviča: Mārupes novada saistošo noteikumu “Par pašvaldības atbalstu sporta 

veicināšanai Mārupes novadā” grozījumu projekts tuvākās nedēļas laikā tiks publicēts 

sabiedrības apspriešanai. Klātesošie tiek aicināti aktīvi piedalīties saistošo noteikumu 

apspriešanā un izteikt savu viedokli. V.Mogiļeviča iepazīstina ar svarīgākajām izmaiņām 

saistošajos noteikumos. 

Diskusija: 

Tiek diskutēts par dažādiem punktiem saistošajos noteikumos. Īpaši uztraucošs jautājum ir par 

nomas maksas atlaides samazinājumu, uzklausot klātesošo viedokli tiek nolemts šo punktu 

precizēt pirms saistošo noteikumu publicēšanas. 

 

5. Sporta un aktīvās atpūtas attīstības vīzija, rīcības plāns un stratēģija; 

N.Metnieks: Informē par mērķi izstrādāt sporta jomas attīstības stratēģiju tuvākajiem 5 gadiem, 

lai risinātu novadā esošās problēmas sporta un aktīvās atpūtas jomā. Tiek ieskicēta darbība 

sporta jomas stratēģijas izstrādei un klātesošie uzrunāti dalībai stratēģijas izstrādes darba grupā.  

 

6.Jautājumi, diskusija: Biedrības “Mārupes futbols” - Piepūšamās futbola halles 

prezentācija; 

R.Prāvasts un E.Priede: Prezentē iniciatīvu par Piepūšamas futbola halles uzstādīšanu 

Mārupes novadā, kuru vēlas virzīt apspriedei Sociālo, izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komitejā. Klātesošie tiek iepazīstināti ar objekta īpašībām, izmantošanas iespējām, tehnisko 

specifiku un uzstādīšanas, uzturēšanas izmaksām. 

Diskusija: 

Klātesošie interesējās par piepūšamās halles multifunkcionalitāti un ekonomiskajiem 

aspektiem, tiek saņemts skaidrojums, ka objekts ir izmantojams un pielāgojams dažādiem 

sporta veidiem un pasākumiem, taču futbols ir kā halles primārais sporta veids. Objekta 

konstrukcija pieļauj tajā rīkot dažādus sabiedriskos pasākumus, sporta pasākumus un sporta 

sacensības. 

 

N.Metnieks: Noslēdz Sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvās padomes sanāksmi.. 

 

 

SĒDE BEIDZAS: plkst. 20:20  

 

 

NOLEMTS: 

• Veidot Sporta un aktīvās atpūtas attīstības stratēģijas izstrādes darba grupu; 

 

 

IZTEIKTIE PRIEKŠLIKUMI:  

• Veidojot Sporta un aktīvās atpūtas attīstības stratēģijas izstrādes darba grupu piedāvāt 

iesaistīties konsultatīvās padomes dalībniekiem, pieteikšanos publicējot padomes 

WhatApp grupā; 

• Pārskatīt Saistošo noteikumu atbalsta veselīga dzīvesveida veicināšanai piešķiramās 

atlaides apmēru; 



 

 

 

PIELIKUMĀ: 

• Sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvās padomes sēdes prezentācija. 

• Biedrības “Mārupes futbols” - Piepūšamās futbola halles prezentācija. 

• Latvijas golfa federācijas prezentācija 

 

 

Protokolu sagatavoja:  E.Krastiņa, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes 

Sporta speciāliste 

 

Sanāksmes priekšsēdētājs: N.Metnieks, Mārupes novada iedzīvotājs, 3x3 Latvija 

pārstāvis 


